

Title (en)

Enclosure especially intended to surround sports grounds.

Title (de)

Umzäunung insbesondere zur Einfassung von Sportfeldern.

Title (fr)

Clôture destinée notamment à entourer des terrains de sport.

Publication

**EP 0094306 A1 19831116 (FR)**

Application

**EP 83400910 A 19830505**

Priority

FR 8207849 A 19820506

Abstract (en)

The enclosure possesses vertical posts (1) and horizontal handrails (3) bearing on the posts and their ends. It comprises, at the top of each post (1) the projecting piece (5), having for example an H-shaped cross-section, the lower part of which is embedded in the post (1), and the ends of the adjacent handrails (3) which bear on the post (1) have complementary receptacles (6), the cross-sections of which correspond to those of the projecting piece (5) so as to permit the fitting of the handrails (3) on the piece (5). The invention permits easy opening and closure of passages at any desired point of the enclosure simply by disengaging a handrail from the supporting posts, in order to open a passage for machines for the upkeep of the ground. <IMAGE>

Abstract (fr)

- Clôture destinée notamment à entourer des terrains de sport et des stades, comportant des poteaux verticaux (1) et des lisses horizontales (3) prenant appui sur les poteaux et leurs extrémités. - La clôture comprend, au sommet de chaque poteau (1), la pièce saillante (5), ayant par exemple une section en H, dont la partie inférieure est noyée dans le poteau (1), et les extrémités des lisses contigües (3) qui s'appuient sur le poteau (1) présentent des logements (6) complémentaires, dont les sections correspondent à celles de la pièce saillante (5) afin de permettre l'encastrement des lisses (3) sur la pièce (5). - L'invention permet d'ouvrir et de refermer aisément des passages à un endroit quelconque de la clôture par simple dégagement d'une lisse de ces poteaux de support, pour ouvrir un passage à des engins d'entretien du terrain.

IPC 1-7

**E04H 17/14; E01F 15/00**

IPC 8 full level

**E01F 13/02** (2006.01); **E01F 15/04** (2006.01); **E01F 15/12** (2006.01); **E04H 17/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E01F 13/024** (2013.01); **E01F 15/0446** (2013.01); **E01F 15/12** (2013.01); **E04H 17/1413** (2013.01); **E04H 17/1478** (2021.01);  
**E04H 17/1482** (2021.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1453871 A 19660722
- [A] US 3499631 A 19700310 - HELDENBRAND RUSSELL C
- [A] FR 2364317 A1 19780407 - NORD PAS CALAIS HOUILLERES [FR]
- [A] FR 1531420 A 19680705 - EUROTECHNI OFFICE, et al

Cited by

EP0184525A1; FR2573105A1; EP0823511A1; FR2751998A1; FR2584112A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0094306 A1 19831116**; FR 2526470 A1 19831110

DOCDB simple family (application)

**EP 83400910 A 19830505**; FR 8207849 A 19820506